
 Iktatószám:  EHÖK/720/2 (2023) 
 Tételszám:  33 

 Mellékletek száma:  2 

 Emlékeztető 
 AZ ELTE TTK HÖK  R  ENDES  KÜLDÖTTGYŰLÉSÉNEK ÜLÉSÉRŐL 

 Az emlékeztetőt készítette:  Balga-Kollár Gábor 

 Az  ülés  helye  és  ideje:  1117  Budapest,  Pázmány  Péter  stny.  1/A  Északi  épület,  Kari 
 Tanácsterem, 2022. 10. 11. 18:00 

 Jelen vannak:  - 

 18:14-kor Mig András megnyitja az ülést 

 Mandátum ellenőrzés: Az ülés 36 fővel határozatképes 

 A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

 1.  Bejelentések 

 2.  Beszámolók 

 3.  Személyi kérdések 

 4.  Gazdasági ügyek 

 5.  Tisztségviselői ösztöndíjak 

 6.  Egyebek 

 (234)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta az előzetesen kiküldött napirendet. 

 Az elfogadott napirend a következő: 

 1. Bejelentések 

 2. Beszámolók 

 3. Személyi kérdések 

 4. Gazdasági ügyek 

 5. Tisztségviselői ösztöndíjak 

 6. Egyebek 

 Mig  András  ügyrendi  javaslata:  a  titkos  szavazások  az  HÖK  online  szavazó  felületén 
 legyenek lebonyolítva. 

 (235)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta,  hogy  a  titkos  szavazások  a  HÖK  online 
 szavazó felületén történjen. 
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 1.  Bejelentések (18:19) 
 Mig András 18:19-kor megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig  András:  Két  bejelentésem  van.  Az  egyik,  hogy  sokan  olvashattátok,  hogy  több  egyetem 
 készül  téli  bezárásra.  Az  NKE  bejelentette,  hogy  télre  bezárja  a  kollégiumait.  Az  ELTE-n 
 nincs  így,  nem  is  tervezik.  Persze  sok  minden  változhat,  de  az  eddigi  álláspont  szerint  nyitva 
 maradnak  a  kollégiumok.  A  másik,  hogy  elkezdődött  a  gólyabál  szervezése.  Két-három 
 karonként fogjuk közösen szervezni. 

 Józsa  Kornél:  Legutóbbi  Küldöttgyűlés  óta  megtartotta  a  Választási  Bizottság  az  első  ülését, 
 ahol megválasztottak a bizottság elnökének. 

 Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 2.  Beszámolók (18:21) 
 Mig András megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig  András,  elnök,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Beszámolómban  jeleztem,  hogy  a 
 Szenátusról  helyben  fogom  kiegészíteni  a  beszámolómat.  Itt  elfogadtuk,  hogy  megváltozik  az 
 átsorolás  szabályzata.  Itt  elfogadtuk,  hogy  a  természettudományos  hallgatóknak  30  kreditet  és 
 2,75-ös,  mig  a  pedagógus  hallgatóknak  36  kreditet  és  3,00-ás  súlyózott  átlagot  kell  elérni. 
 Illetve  többen  kérdezték,  hogy  miért  hívok  össze  két  Küldöttgyűlést  ilyen  rövid  időn  belül. 
 Úgy  gondolom,  hogy  több  olyan  napirendi  pont  van,  ami  több  figyelmet  érdemel.  Ezért  nem 
 szeretném,  hogy  egy  esetlegesen  elhúzódó  ülés  miatt  az  egyes  napirendi  pontokra  kevesebb 
 figyelem összpontosulna. 

 Juhász Anna: Biztos 36 kredit lett elfogadva a pedagógus hallgatóknak? 

 Mig  András:  Szeretnék  elnézést  kérni,  most  nem  találom  a  határozatot,  de  ha  valóban  30 
 kredit, akkor elnézést kérek. 

 Fritz Petra, elnökhelyettes, időben kiküldte beszámolóját: nem szeretné kiegészíteni. 

 Akály  Alexandra,  gazdasági  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni. 

 Sarus Balázs, tanulmányi referens, időben kiküldte beszámolóját: nincs jelen. 

 Horváth Laura, tudományos referens, időben kiküldte beszámolóját, nincs jelen. 

 Horváth Matilda Anna, kommunikációs referens, időben kiküldte beszámolóját: nincs jelen. 

 Pádár Kitti, rendezvényszervező referens, időben kiküldte beszámolóját: nincs jelen. 

 Fritz  Petra:  Kitti  jelezte  nekem,  hogy  mivel  szeretné  kiegészíteni  a  beszámolóját.  Elírta 
 beszámolójában  azt,  hogy  végig  43.  5vös5  km  versenyről  beszélt,  hol  csak  a  42.  verseny  volt 
 legutóbb.  Október  27-re  szeretné  szervezni  a  Halloween-i  eseményt.  Illetve  szervez 
 tökfaragást is. 
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 Papp  Gergely  Sándor,  ösztöndíjakért  felelős  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem 
 szeretné kiegészíteni. 

 Mészáros  Dorottya,  ösztöndíjakért  felelős  bizottsági  tag,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem 
 szeretné kiegészíteni. 

 Novák  Zsófia,  külügyi  referens  időben  kiküldte  beszámolóját:  tegnapi  napon  részt  vettem  a 
 Matematika SZACS-on, illetve a Biológia SZACS-on is. 

 Tóth  Katalin  Zsófia,  külügyi  mentorkoordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Írtam 
 beszámolómban,  hogy  a  TÁTK-val  nem  tudtam  felvenni  a  kapcsolatot,  de  ez  a  mai  napon 
 megtörtént,  szóval  fogunk  velük  találkozni  Novák  Zsófiával.  Illetve  én  is  ott  voltam  Biológia 
 SZACS-on,  ahol  hirdettem  a  külügyi  mentorprogramot.  Írtam  az  ELTE  Szolgáltató  KFT-nek, 
 hogy  legyenek  feltűntetve  a  büfében  az  ételek  nevei  angolul  is.  Erre  csak  annyit  válaszoltak, 
 hogy „Ok”. 

 Szász  Boglárka  Dorottya,  főszerkesztő,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni. 

 Götz  Ádám,  informatikus,  késve  küldte  ki  beszámolóját:  A  késés  miatt  vis  maior  helyzet 
 alakult  ki,  erre  a  későbbiekben  hatványozottabban  figyelek.  Illetve  kaptam  visszajelzést,  hogy 
 részletesebben kellene írnom a beszámolómban, erre figyelni fogok. 

 Komáromi  István,  mentorkoordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni. 

 Papp Zsombor: Írtad a beszámolódban, hogy keresed az utódodat. Ez megvan már? 

 Komáromi István: Azóta is keresem az utódomat, de van már jelentkező. 

 Mig  András:  Itt  kiemelném,  hogy  nem  a  tisztségviselő  választ  utódot.  Nyilván  az  rendben 
 van,  hogy  az  érdeklődők  felkeresik  a  tisztségviselőt.  De  a  Küldöttgyűlés  választ 
 tisztségviselőt. 

 Németh  Friderika  Bianka,  esélyegyenlőségi  és  lakhatási  referens,  időben  kiküldte 
 beszámolóját: nincs jelen. 

 Varga  Ádám,  fizika  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Nem  írtam  bele  a 
 beszámolóban,  hogy  a  különböző  delegáltjaink  elvégezték  a  munkánkat.  Igen,  elvégezték  a 
 munkájukat. 

 Józsa Kornél: Légyszi figyelj a helyesírásra legközelebb. 

 Varga Ádám: Elnézést az elgépelésért. 

 Szolnoki  Fanni,  biológia-  és  környezettudományi  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte 
 beszámolóját:  Beszámolómban  elírtam,  hogy  a  Környezettanos  teázás  nem  október  28-án 
 volt,  hanem  szeptember  28-án.  Elnézést  kérek!  Tegnap  megvolt  a  Biológia-  és 
 környezettudományi  SZACS,  ahol  megválasztottuk  a  RuBiSCo  koordinátort,  aki  Hédi  Anett 
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 Anna  lett.  Illetve  október  8-án  megrendeztük  a  BREKIT,  ami  jól  sikerült.  24  hallgató  és  3 
 oktató vett rajta részt. 

 Józsa  Kornél:  Eléggé  ingoványos  talajra  érünk,  ha  olyan  filmeket  vetítünk  BioMozin,  ami 
 jogvédett. 

 Kása  Kata  Hanga:  És  ha  különböző  streaming  platformról  nézzük  a  filmet,  akkor  ez  is 
 beletartozik? 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  De  ez  egy  meghirdetett  esemény,  szóval  innentől  már  nem  privát  a 
 dolog. 

 Gombás  András:  Olyat  hallottam,  hogy  nem  mozinak  van  meghirdetve,  hanem  előadásnak,  és 
 a film után beszélnek róla, így már nem vonatkozik bele ebbe a kategóriára. 

 Mig András: Örülnék, ha nem indulnánk el a szürke zóna irányába. 

 Borbás  Zita,  földraj-  és  földtudományi  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját: 
 A  delegáltak  elvégezték  a  munkájukat,  egy  ember  kérdéses,  aki  jelenleg  a  saját  egyetemi 
 e-mailjét  nem  éri  el.  De  erről  beszélni  fogok  az  illetővel.  Illetve  csütörtökön  rendezzük  a 
 következő SZACS-ot. 

 Gombás  András,  kémia  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni. 

 Józsa  Kornél:  Szeptember  11-14-i  Intézeti  Tanács  mandátummal  való  szavazás  anomáliájára 
 szeretném  felhívni  a  figyelmet.  Ha  valaki  lemond  a  mandátumáról,  akkor  az  azutáni 
 meghirdetett intézeti ülésen nem tudja ezt a mandátumát használni. 

 Gombás  András:  Ebben  igazad  van.  Egyébként  tőlünk  kértek  megbízólevelet,  amit  jeleztem 
 az Ellenőrző Bizottság számára is, de nem sikerült az ügy végére pontot tenni. 

 Nagy Fruzsina Réka: Mi nem kaptunk semmi ilyen megkeresést. Mire gondolsz? 

 Gombás András: Szóban beszéltünk róla. 

 Nagy Fruzsina Réka: Köszi, hogy jelezted, utána nézünk. 

 Józsa Kornél: Intézeti Tanácsba való hallgatói delegálásoknak nem kell a beleegyezésük. 

 Polónyi  Richárd,  matematika  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját: 
 Vasárnapeste  volt  egy  Választmány,  amin  részt  vettem,  illetve  megtartottuk  hétfőn  az  idei  év 
 első SZACS-át. Még a hétvégén részt vettem a HÖOK tisztújító ülésén, mint segítő. 

 Juhász  Anna  Tímea,  tanárképzési  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját: 
 Vasárnapi Választmányon én is részt vettem. 

 Nagy  Fruzsina  Réka,  ellenőrző  bizottság  elnöke,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Én  is  részt 
 vettem a vasárnapi Választmányon, ott minden szabályos volt. 
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 Kóczán  Gergely,  ellenőrző  bizottsági  tag,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni 

 Balga-Kollár  Gábor,  jegyzőkönyvvezető,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Kaptam  visszajelzést, 
 hogy nem elég részletes a beszámolóm, erre a későbbiekben figyelni fogok. 

 ELTE TTK Hallgatói Alapítvány, időben kiküldte beszámolóját, nincs jelen. 

 Götz Ádám: Az Alapítvány honlapjával vannak problémák. 

 Mig András: Ha jól tudom nem tudnak belépni az ELTE TTK HÖK honlapjára. 

 Józsa Kornél: Igen, nincsen hozzáférésük a honlaphoz. 

 Götz Ádám: Felveszem velük a kapcsolatot. 

 Mig  András:  Közben  megtaláltam,  valóban  30  kredit  kell  a  pedagógus  hallgatóknak  is  az 
 átsorolás elkerüléséhez 

 Götz Ádám ismerteti a szavazás menetét. 

 Götz Ádám jelzi, hogy a szavazórendszerrel probléma van. 

 Mig  András  ügyrendi  javaslata:  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlésen  beszámolókról 
 papíralapon szavazzaon. 

 (236)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen,  0  nem,  3  tartózkodás  mellett  elfogadta,  hogy  az  ELTE  TTK 
 HÖK Küldöttgyűlésen a beszámolókról papíralapon szavazzon. 

 Kóczán Gergely ismerteti a szavazás menetét. 

 Mig András 10 perces szünetet rendel el. 

 19:16-kor folytatódik a Küldöttgyűlés 

 Mandátumellenőrzés: Az ülés 37 fővel határozatképes. 

 Józsa Kornél jelöli Papp Gergely Sándort szavazatszámláló bizottságba. Elfogadja a jelölést. 

 (237)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  delegálta  a  Szavazatszámláló 
 Bizottságba. 

 Kóczán Gergely ismét ismerteti a szavazás menetét. 

 (238)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mig  András 
 , elnök beszámolóját. 
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 (239)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Fritz  Petra 
 , elnökhelyettes beszámolóját. 

 (240)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  1  nem,  3  tartózkodás  mellett  elfogadta  Akály 
 Alexandra Melinda , gazdasági referens beszámolóját. 

 (241)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Sarus 
 Balázs, tanulmányi referens beszámolóját. 

 (242)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Papp 
 Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős referens beszámolóját. 

 (243)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mészáros 
 Dorottya, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (244)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Laura, tudományos referens beszámolóját. 

 (245)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Matilda , kommunikációs referens beszámolóját. 

 (246)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Novák 
 Zsófia, külügyi referens beszámolóját. 

 (247)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Németh 
 Friderika Bianka, esélyegyenlőségi és lakhatási referens beszámolóját. 

 (248)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Pádár  Kitti, 
 rendezvényszervező referens beszámolóját. 

 (249)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Komáromi 
 István, mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (250)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Tóth 
 Katalin Zsófia, külügyi mentorkoordinátor beszámolóját. 
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 (251)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szász 
 Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 

 (252)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  3  nem,  10  tartózkodás  mellett  elfogadta  Götz 
 Ádám, informatikus beszámolóját, de csökkentett ösztöndíjat kap. 

 (253)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta 
 Balga-Kollár Gábor, jegyzőkönyvvezető beszámolóját. 

 (254)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Nagy 
 Fruzsina Réka, ellenőrző bizottság elnöke beszámolóját 

 (255)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kóczán 
 Gergely, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (256)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szolnoki 
 Fanni, biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (257)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  mellett  elfogadta  Polónyi 
 Richárd, matematika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (258)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Gombás 
 András, kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (259)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Varga 
 Ádám, fizika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (260)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Borbás 
 Zita, földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (261)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Juhász 
 Anna Tímea, tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (262)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  ELTE  TTK 
 Hallgatói Alapítvány beszámolóját. 

 7 



 Mig András 19:24-kor lezárja a napirendi pontot. 

 3.  Személyi kérdések (19:24) 

 Mig András megnyitja a napirendi pontot 

 Mig András jelzi, hogy Jeges Viktor lemondott delegáltságáról a Kreditátviteli Bizottságban. 

 Varga Ádám jelöli Mig Andrást Kreditátviteli Bizottságba. Elfogadja a jelölést. 

 Götz Ádám ismerteti a szavazást menetét, de a technikai probléma továbbra is fennáll. 

 Mig  András  ügyrendi  javaslata:  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlésen  személyi  kérdésekről 
 papíralapon szavazzaon. 

 (263)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen,  1  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta,  hogy  az  ELTE  TTK 
 HÖK Küldöttgyűlésen a személyi kérdésekről papíralapon szavazzon. 

 Kóczán Gergely ismerteti a szavazás menetét. 

 (264)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta,  hogy  az  Mig  Andrást 
 delegálja a Kreditátviteli Bizottságba. 

 Mig András 19:49-kor lezárja a napirendi pontot  . 

 4.  Személyi kérdések (19:49) 
 Mig András megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig  András  megkéri  Akály  Alexandrát,  hogy  mutassa  be  a  gazdasági  beszámolót  és  a 
 költségvetés tervet. 

 Akály  Alexandra:  Vannak  kiegészítéseim.  Az  egyik,  hogy  minden  szakterület  kapna  egy 
 kisebb  összeget,  ami  szabadon  elkölthet.  Az  idei  tervezetben  ezt  sajnos  elvetettük,  mert  nincs 
 rá  elég  keret.  De  ha  később  lesz,  akkor  ezt  szeretnénk  az  utókornak  meghagyni.  A  másik 
 ilyen,  hogy  a  honlapfejlesztésre  egy  nagyobb  összeg  van  elkülönítve,  vannak  ennél  olcsóbb 
 ötletek  is  természetesen,  de  ez  a  maximális  keret,  amit  erre  a  célra  fordíthatunk.  Például  IK-s 
 hallgatók is készítenek weblapokat, de ennek még részletesen nem néztünk utána. 

 Mig  András:  Itt  annyiról  van  szó,  hogy  van  IK-s  hallgató,  aki  honlapot  fejlesztene  és  ezt 
 ISZTK-s  keretből  lehetne  finanszírozni.  Így  ez  a  Hallgatói  Önkormányzatnak  nem  kerülne 
 semmibe, de ennek jobban utána kell nézni. 

 Kása  Kata  Hanga:  Ha  van  erre  lehetőség,  hogy  hallgatót  bíznánk  meg,  akkor  nem 
 kereshetnénk a saját karunkról? Feltétlenül szükséges IK-s hallgató? 
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 Mig  András  Hallgató:  Természetesen  nem  szükséges,  de  arra  gondoltunk,  hogy  az  Informatika 
 Karon  biztosan  akad  olyan,  aki  tudna  ezzel  foglalkozni.  Persze  lehetnek  itt  is  informatikában 
 jártas emberek. 

 Tuza  Benedek:  IK-s  hallgatók  vállalnak  ilyet  önszorgalomból  is  akár,  mert  kreditet  is  tudnak 
 vele elfogadtatni. 

 Sarus  Balázs:  Úgy  gondoljátok  szükséges  a  drágább  opciót  megvalósítani,  ha  ennyire  kevés 
 pénz  jött  be  a  Hallgatói  Önkormányzatnak?  Szerintem  az  1,3  millió  forint  erre  most  túl  sok  és 
 így nem lenne észszerű ebbe belemenni. 

 Mig  András:  Valóban  nagy  tétel  lenne.  Az  egyik  legfontosabb  tulajdonság  a  Hallgatói 
 Önkormányzatnak  az  az  átláthatóság.  És  erre  elsősorban  a  honlap  szolgálja  ezt  a  felületet, 
 hogy bárki tudjon informálódni az Önkormányzat működéséről. 

 Akály  Alexandra:  Még  azt  szeretném  hozzáfűzni,  hogy  ez  tényleg  csak  egy  tervezet,  és 
 próbálunk  egyéb  megoldásokat  keresni.  És  ugye  a  másik  gond,  hogy  kifizetési  stop  van, 
 szóval hiába raktuk össze a költségvetési tervezetet, nem fogunk tudni semmit se fizetni. 

 Mig  András:  Elnézést,  ezt  elfelejtettem  bejelenti,  hogy  kifizetési  stop  van.  Ugyanis  a  kormány 
 október  31-ig  kifizetési  stopot  rendelt  el,  ami  minket  is  érint.  Azonban  megeshet,  hogy  ezt 
 meghosszabbítják. 

 Szász  Boglárka  Dorottya:  Nem  említettem  a  nyomtatott  Nyúz-t,  így  a  stop  miatt  nem  fogjuk 
 tudni megvalósítani, csak a következő félévben. 

 Sarus Balázs: Akkor miért szerepelnek ezek a tételek a tervezetben? 

 Mig András: Mert októberben fogadjuk el a 2022-es költségvetést. 

 Józsa Kornél: Ha feloldják a stopot, akkor örülünk neki, ha tudunk pénzt költeni. 

 Mig András: Novemberben már késő lesz, ha nyomdába küldjük. 

 Kása Kata Hanga: Akkor most megtartottuk a 2021-es maradványt? 

 Mig  András:  Igen,  megtarthattuk.  Valamint  szerepel  itt  egy  ”Egyéb”  kategória,  ami 
 vésztartalék.  Ez  azért  van,  mert  az  EHÖK  előirányozta,  hogy  minden  egyes  részönkormányzat 
 a költségvetésének 10%-át félretegye 2023.01.01-ig. 

 Szász Boglárka Dorottya: Az infrastruktúra résznél miért 90.000 forint lett? 

 Akály  Alexandra:  Egyik  oka,  mert  informatikai  beszerzést  csak  az  év  elején  lehet  elkezdeni. 
 Szóval  ez  ilyen  vésztartalék  ebben  a  kategóriában.  Illetve  a  SÜTI-s  játékok  is  ebbe  a 
 kategóriába  sorolhatóak.  Nekünk  azt  mondta  az  EHÖK  gazdasági  referens,  hogy  meg  kell 
 tartanunk a maradványt, amiről először szavazunk az EHÖK Küldöttgyűlésben. 

 Mig András: Nem kellene-e feltűntetni egy ilyen pontot, hogy erre is megy pénzt. 

 Akály Alexandra: Igen tudunk venni belőle játékot, mert ez is ebbe a kategóriába tartozik. 

 (265)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  az  ELTE  TTK  HÖK 
 2022-es éves  gazdasági tervezetét. 
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 Mig András 20:07-kor lezárja a napirendi pontot. 

 5.  Tisztségviselői ösztöndíjak (20:07) 

 Mig András megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig  András:  Sajnálom,  hogy  délután  kettőkor  küldtem  ki  a  határozati  javaslatot,  de  remélem 
 mindenki el tudta olvasni. 

 Mig  András  módosító  javaslata:  a  tudományos  referens  ösztöndíja  is  a  hallgatói  normatíva 
 25%-ára emelkedjen meg. 

 Mig András: Én ezt egy vitaindító javaslatnak szánom, remélem tudunk erről beszélni. 

 Balga-Kollár Gábor: Mi alapján dőlt el, hogy melyik tisztségviselő kap emelést? 

 Mig  András:  Az  elsődleges  szempont  az  volt,  hogy  kinek  milyen  módon  változott  a 
 munkaterhelése.  És  akinek  nem  volt  megfelelően  honorálva,  akkor  ott  eszközölnénk  emelést. 
 Továbbá  volt  egy  olyan  szempont,  hogy  ez  egy  infláció  korrigáló  emelés  is  lenne.  Az 
 ISZTkeretünk  sajnos  limitált.  Az  ISZT  keretünk  10  millió  80  ezer  forint.  A  6  millió  forint, 
 ami  a  tervezetben  szerepel,  emellé  megy,  az  egyszeri  közéleti  ösztöndíj  is,  ami  tavaly  2,4 
 millió  volt.  Így  körülbelül  8,8  millió  forintnál  járunk.  A  maradék  1,2  millió  forint  arra  van, 
 hogyha  esetlegesen  változás  lenne,  keretmegvonás,  akkor  nem  tudnánk  kifizetni  az 
 ösztöndíjakat.  A  megszabott  dátumnak  az  az  oka,  hogy  nagyon  nehéz  előre  számolni,  illetve 
 ez  csak  az  első  lépcső  lenne  a  korrigálásra  és  a  későbbiekben  ezt  tudjuk  módosítani. 
 Visszatérve  a  szempontrendszerre,  megvizsgáltuk,  hogy  kinek  mennyivel  nőtt,  illetve 
 csökkent a munkaterhelése. De nyitott vagyok a módosításra. 

 Papp  Gergely  Sándor:  Mindent  megtudok  erősíteni,  amit  András  mondott.  Van  egy  kis 
 megmaradó  pénzünk,  de  nem  tudjuk,  hogy  a  későbbiekben  hogyan  módosul.  Nagyon 
 bizonytalan  az  egész.  Ami  még  bizonytalan  még,  az  az  ISZT  maradványa,  amit  el  fognak 
 venni, ami hozzávetőlegesen 40 millió forint. 

 Józsa Kornél: Én úgy emlékszem, hogy a 20%-át fogják csak elvenni. 

 Mig András: Már elvették a 20%-át, év végén meg a maradékot fogják. 

 Józsa  Kornél:  Nekem  lenne  két  általános  érvényű  javaslatom.  Az  egyik,  hogy  nézzük  át  a 
 határozat  helyesírását,  mert  szerintem  van  benne  hiba.  Illetve  Gergely,  neked  mennyire 
 segítene, ha ennek az érvénybe lépése a következő kifizetéséi időszaktól kezdődne. 

 Papp Gergely: Annyival nem növekedne a munkám vele. 

 Józsa Kornél: Szóval a lényeg, hogy pontosítsuk a dátumot. 

 Mig  András:  Igen,  a  kiküldött  táblázatban  a  kiküldés  után  vettem  észre,  hogy  számos 
 helyesírási hiba van. Szeretnék a Küldöttgyűlés elnézését kérni. Ezt javítani fogjuk. 
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 Szász  Boglárka  Dorottya  módosítási  javaslata:  Az  esélyegyenlőségi-  és  lakhatási  referens 
 emeljék fel a hallgatói normatíváját. 

 Józsa  Kornél  módosító  javaslata:  Minden  tisztségviselőnek  emeljék  fel  az  ösztöndíját  a 
 hallgatói norma 5%-ával. 

 Mig  András  módosító  javaslata:  Minden  tisztségviselőnek  emeljék  fel  az  ösztöndíját  a 
 hallgatói norma 5%-ával. kivéve az elnökét. 

 Götz  Ádám:  Ez  egy  normatívához  kötött  ösztöndíj,  100%  fölé  meg  nem  mehetünk,  az  infláció 
 meg marad velünk. Ennek hol van a vége? 

 Mig  András:  Hogyha  ilyen  szintű  infláció  van  és  a  hallgatói  normatíva  nem  emelkedik,  akkor 
 az lesz a legkisebb bajunk, hogy elérjük a 100%-ot 

 Papp  Gergely  Sándor:  Legutóbb  10  évet  vártunk,  hogy  a  hallgatói  normatívát  megemeljék. 
 Nyilván  nem  tudunk  100%  fölé  menni.  A  keret  is  véges  és  a  normatíva  is  be  van  szabályozva. 
 Akkor tudunk nagyot emelni, ha a hallgatói normatívát emelik. 

 Józsa  Kornél:  Nem  tudjuk  mikor  fognak  hallgatói  normatívát  emelni.  Ugye  a  hallgatói 
 normatíva az az összeg, amennyit az állam fizet az egyetemnek egy hallgató után. 

 Papp  Gergely  Sándor:  Még  az  előzőhöz  visszatérve,  én  nem  támogatom,  hogy  az  elnök 
 ösztöndíját ne emeljék. 

 Balga-Kollár  Gábor:  Belefér-e  a  keretbe,  hogy  mindenkinek  megemeljék  az  ösztöndíját,  de 
 ahogy látom Gergely bólogat, így meg is kaptam a választ. 

 Kása Kata Hanga: Az elnökét ne emeljük? 

 Mig  András:  Jelenleg  úgy  érzem,  hogy  az  elnöknek  jelenleg  annyi  munkája  van,  hogy  az  nem 
 fedezi.  De  ezt  nem  a  pénzért  csinálom.  És  nem  is  tartom  túl  etikusnak,  hogy  az  én 
 ösztöndíjemelésemről szavaztassak. 

 Kovács Andrea Éva: De azért a jövőbeli elnökre is kell gondolni a későbbiekben. 

 Mig  András:  Ha  elnöki  ösztöndíj  módosítás  van,  úgy  a  Záró  Küldöttgyűlésen  tervezem  ezt  a 
 javaslatot benyújtani. 

 (266)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  3  igen,  36  nem,  0  tartózkodás  mellett  nem  fogadta  be  a  módosító 
 javaslatot,  miszerint  a  tudományos  referens  ösztöndíjának  maximális  értékét  megemeli 
 5 normatíva %-kal 

 (267)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  2  igen,  33  nem,  4  tartózkodás  mellett  nem  fogadta  be  a  módosító 
 javaslatot,  miszerint  minden  tisztségviselőjének  ösztöndíjának  maximális  értékét 
 megemeli 5 normatíva %-kal. 

 11 



 (268)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  28  igen,  6  nem,  5  tartózkodás  mellett  befogadta  a  módosító  javaslatot, 
 miszerint  a  esélyegyenlőségi-  és  lakhatási  referens  ösztöndíjának  maximális  értékét 
 megemeli 5 normatíva %-kal 

 (269)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  2  igen,  33  nem,  4  tartózkodás  mellett  nem  fogadta  be  a  módosító 
 javaslatot,  minden  tisztségviselőjének,  kivéve  az  elnökét,  ösztöndíjának  maximális 
 értékét megemeli 5 normatíva %-kal 

 A  módosított  határozati  javaslat:  Az  ELTE  TTK  HÖK  2022.  október  12-től,  2023.  első  rendes 
 küldöttgyűléséig,  de  legfeljebb  2023.  február  28-ig  minden  tisztségviselőjének  ösztöndíjának 
 maximális értékét megemeli 5 normatíva %-kal. 

 Józsa Kornél kérvényezi a titkos szavazást. 

 1000/2022.  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen,  3  nem,  1  tartózkodás  és  1  érvénytelen  szavazat  mellett 
 elfogadta  a  határozati  javaslatot,  miszerint  Az  ELTE  TTK  HÖK  2022.  október  12-től, 
 2023.  első  rendes  küldöttgyűléséig,  de  legfeljebb  2023.  február  28-ig  minden 
 tisztségviselőjének ösztöndíjának maximális értékét megemeli 5 normatíva %-kal. 

 Mig András 20:52-kor lezárja a napirendi pontot. 

 6.  Egyebek (20:52) 
 Mig András megnyitja a napirendi pontot. 

 Józsa  Kornél:  Elmúlt  időszakban  elszabadultak  az  irodákban  a  mosatlan  edények,  figyeljünk 
 erre! 

 Horváth Matilda: És nem csak az északi irodában, hanem a déliben is sok a mosatlan. 

 Dérfalvi  Balázs:  Szerintem  valami  informatikai  gond  az  online  szavazási  rendszerrel,  azt 
 javaslom nézzünk ennek utána, mert lehet korábban is akadhattak gondok. 

 Götz Ádám: Senki nem jelezte, hogy ne tudott volna szavazni. 

 Dérfalvi  Balázs:  Valószínű  azt  hitték,  hogy  szavaztak,  de  közben  nem.  Mert  most  nem  volt 
 érvénytelen szavazat, de lehet tényleg csak nem szavaztak. 

 Götz Ádám: Könnyen előfordulhat, hogy tényleg csak nem szavaztak. 

 Dérfalvi Balázs: Én egy kicsit elbizonytalanodtam. 

 Mig András: Köszönöm, hogy jelezted, ennek utána fogunk nézni. 

 Papp  Zsombor:  Lehet  tényleg  az  volt,  hogy  úgy  érzékelte  a  rendszer,  hogy  leadta  a  szavazatot, 
 de közben nem. 
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 Papp  Gergely  Sándor:  Én  még  a  takarításhoz  1-2  gondolatot.  Szoktuk  használni  a  déli  irodát 
 bírálásra.  És  kérdeztük  a  takarító  szolgálatot,  ha  szólunk  nekik,  akkor  feltakarítanak.  Szóval 
 éljünk ezzel a lehetőséggel. 

 Mig András: Nem viccből nincs kulcsuk, mert az irodákban érzékeny adatok vannak. 

 Hortváth Matilda Anna: Mi a helyzet a gólyabállal? 

 Mig  András:  Akkor  ebbe  belemegyek,  hirtelen  többe  kerül  a  gáz  meg  az  áram.  Nyár  végén 
 úgy  határoztuk,  hogy  megvalósíthatóbbnak  látjuk  az  összegyetemi  gólyabált.  Ennek  elindult  a 
 szervezése.  Amire  kaptunk  árajánlatot,  az  nem  tartalmazta  a  rezsit,  ami  legalább  annyiba 
 kerül,  mint  az  MVM  Dome  bérlése  maga.  Így  úgy  látjuk,  hogy  ebben  a  formában  a  gólyabál 
 nem  megvalósítható.  Így  felmerült  az  az  ötlet,  hogy  a  Gömb  Aulában  szervezzük  a  gólyabált 
 2-3  karonként.  Erről  még  elnökségi  egyeztetés  lesz  holnap.  Kérdéses  az  időpont  is,  ezt  a  többi 
 karral kell összeegyeztetni. 

 Pádár  Kitti:  Az  idei  félévre  jelölték  ki  az  időpontot.  Erre  van-e  lehetőség,  hogy  a  következő 
 félévben  tartsuk?  Mert  olyan  időpontok  vannak  jelenleg  novemberben,  aminek  a 
 megszervezése körülbelül lehetetlen. 

 Mig András: Ez valószínűleg lehetséges, de erre szükséges egy másik kar is. 

 Akály  Alexandra:  December  31-ig  van  rezsiszerződés  a  szolgáltatókkal,  utána  fognak  új 
 szerződést kötni, amiről még semmit sem tudunk. 

 Kása Kata Hanga: Muszáj ebben a helyzetben gólyabált tartani? 

 Mig  András:  Úgy  gondoljuk,  hogy  2019-óta  nem  volt  gólyabál,  az  probléma  és  ez  egy  olyan 
 esemény,  amit  szeretnénk  megtartani.  De  bármi  történhet,  ami  miatt  nem  fogunk  tudni  bált 
 szervezni, például meghosszabbítják a kifizetési stopot. 

 Horváth  Laura:  Hozzám  tartozik  a  rekrutáció  és  jó  lenne  egy  kisebb  csoportot  létrehozni, 
 hogy  járjuk  az  iskolákat  az  ELTE  TTK  népszerűsítéshez.  És  gondolkodjunk  erről  a  jövőheti 
 ülésig, hogy miképp hogyan tudnánk ezt megvalósítani. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Engem  már  megkértek,  hogy  keressünk  embereket  rekrutációra,  mert 
 a TTK-s hallgatók kevesen vannak eddig. És ezt diákszövetkezeten keresztül ki is fizetik. 

 Akály Alexandra Melinda: Ugye nem a TTK fizeti? 

 Horváth Matilda Anna: Nem. 

 Akály  Alexandra  Melinda:  Ha  van  valakinek  kérdése  a  beszámolókhoz  és  problémája  van, 
 akkor az jelezze. 

 Tuza Benedek: Én csináltam korábban rekrutációt és nagyon jó pénz van benne. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Mondok  én  pontos  összeget,  1050  Ft  nettó  óránként.  És  minden 
 utazási  költséget  támogatnak.  Van  ELTE-s  autó  is,  keresnek  olyan  embereket  is,  akik  tudnak 
 vezetni. 

 Kása Kata Hanga: Tehát külön-külön keresnek sofőrt és előadót? 
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 Horváth  Matilda  Anna:  Nem,  olyan  előadót  is  keresnek,  aki  tud  vezetni.  Holnapi  nap 
 folyamán kiküldöm a csoportba az infókat. 

 Papp Gergely Sándor: Gyertek bírálni is! 

 Tóth Katalin Zsófia: Taxit kifizetik? 

 Horváth Matilda Anna: Nem. 

 Sarus  Balázs:  Én  arra  hívnám  fel  a  figyelmet,  hogy  sokan  jelezték,  hogy  emberek  azt 
 tanácsolják  hallgatóknak,  hogy  ne  keressék  fel  a  tisztségviselőket  esetleges  problémákkal, 
 hanem  az  oktatót  keresse  fel,  mert  az  jobban  mutat.  Annak  ellenére,  hogy  sok  hallgató  fél  a 
 retorzióktól.  Bátorítók  mindenkit,  hogy  igenis  keressék  fel  a  tisztségviselőket,  mert  a 
 Hallgatói  Önkormányzat  a  hallgatókat  képviselik.  Ez  az  önkormányzatiságnak  az  egyik 
 lényege, hogy foglalkozzanak a hallgatói ügyekkel. 

 Kóczán Gergely megköszöni Papp Gergely Sándornak a szavazatszámlálást. 

 21:13-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 21:13-kor Mig András lezárja az ülést. 

 Függelék 

 Az ülésen hozott határozatok 

 (234)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta az előzetesen kiküldött napirendet. 

 (235)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta,  hogy  a  titkos  szavazások  a  HÖK  online 
 szavazó felületén történjen. 

 (236)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen,  0  nem,  3  tartózkodás  mellett  elfogadta,  hogy  az  ELTE  TTK 
 HÖK Küldöttgyűlésen a beszámolókról papíralapon szavazzon. 

 (237)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  delegálta  a  Szavazatszámláló 
 Bizottságba. 

 (238)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mig  András 
 , elnök beszámolóját. 

 (239)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  mellett  elfogadta  Fritz 
 Petra , elnökhelyettes beszámolóját. 
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 (240)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  1  nem,  3  tartózkodás  mellett  elfogadta  Akály 
 Alexandra Melinda , gazdasági referens beszámolóját. 

 (241)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Sarus 
 Balázs, tanulmányi referens beszámolóját. 

 (242)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Papp 
 Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős referens beszámolóját. 

 (243)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mészáros 
 Dorottya, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (244)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Laura, tudományos referens beszámolóját. 

 (245)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Matilda , kommunikációs referens beszámolóját. 

 (246)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Novák 
 Zsófia, külügyi referens beszámolóját. 

 (247)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Németh 
 Friderika Bianka, esélyegyenlőségi és lakhatási referens beszámolóját. 

 (248)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Pádár  Kitti, 
 rendezvényszervező referens beszámolóját. 

 (249)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Komáromi 
 István, mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (250)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Tóth 
 Katalin Zsófia, külügyi mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (251)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szász 
 Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 
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 (252)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  3  nem,  10  tartózkodás  mellett  elfogadta  Götz 
 Ádám, informatikus beszámolóját, de csökkentett ösztöndíjat kap. 

 (253)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta 
 Balga-Kollár Gábor, jegyzőkönyvvezető beszámolóját. 

 (254)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Nagy 
 Fruzsina Réka, ellenőrző bizottság elnöke beszámolóját 

 (255)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kóczán 
 Gergely, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (256)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szolnoki 
 Fanni, biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (257)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  mellett  elfogadta  Polónyi 
 Richárd, matematika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (258)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Gombás 
 András, kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (259)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Varga 
 Ádám, fizika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (260)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Borbás 
 Zita, földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (261)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Juhász 
 Anna Tímea, tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (262)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  ELTE  TTK 
 Hallgatói Alapítvány beszámolóját. 

 (263)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen,  1  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta,  hogy  az  ELTE  TTK 
 HÖK Küldöttgyűlésen a személyi kérdésekről papíralapon szavazzon. 
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 (264)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta,  hogy  az  Mig  Andrást 
 delegálja a Kreditátviteli Bizottságba. 

 (265)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  az  ELTE  TTK  HÖK 
 2022-es éves  gazdasági tervezetét. 

 (266)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  3  igen,  36  nem,  0  tartózkodás  mellett  nem  fogadta  be  a  módosító 
 javaslatot,  miszerint  a  tudományos  referens  ösztöndíjának  maximális  értékét  megemeli 
 5 normatíva %-kal 

 (267)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  2  igen,  33  nem,  4  tartózkodás  mellett  nem  fogadta  be  a  módosító 
 javaslatot,  miszerint  minden  tisztségviselőjének  ösztöndíjának  maximális  értékét 
 megemeli 5 normatíva %-kal. 

 (268)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  28  igen,  6  nem,  5  tartózkodás  mellett  befogadta  a  módosító  javaslatot, 
 miszerint  a  esélyegyenlőségi-  és  lakhatási  referens  ösztöndíjának  maximális  értékét 
 megemeli 5 normatíva %-kal 

 (269)/2022  (X.  11.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  2  igen,  33  nem,  4  tartózkodás  mellett  nem  fogadta  be  a  módosító 
 javaslatot,  minden  tisztségviselőjének,  kivéve  az  elnökét,  ösztöndíjának  maximális 
 értékét megemeli 5 normatíva %-kal 

 1000/2022.  (XI.  08.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen,  3  nem,  1  tartózkodás  és  1  érvénytelen  szavazat  mellett 
 elfogadta  a  határozati  javaslatot,  miszerint  Az  ELTE  TTK  HÖK  2022.  október  12-től, 
 2023.  első  rendes  küldöttgyűléséig,  de  legfeljebb  2023.  február  28-ig  minden 
 tisztségviselőjének ösztöndíjának maximális értékét megemeli 5 normatíva %-kal. 
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 Címzett:  ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlés Képviselői 

 Tárgy:  Javaslat a �sztségviselői ösztöndíjak módosításáról 

 Tisztelt Képviselők! 

 A 2022. október 11. rendes küldöttgyűlési ülésére az ELTE TTK HÖK Alapszabály 76.§ (4) 

 alapján az alábbi határozati javaslattal élek: 

 „A küldöttgyűlés a határozat elfogadásától 2023. első rendes küldöttgyűléséig, de 
 legfeljebb 2023. február 28-ig az egy főre jutó hallgatói normatívának legfeljebb, a külügyi 
 referens és a külügyi mentorkoordinátor esetében 25%-a, a gazdasági referens, a 
 tanulmányi referens és a főszerkesztő esetében 35%-a, az ösztöndíjakért felelős referens 
 esetében 45%-a, a mentorkoordinátor, a rendezvényszervező referens és a szakterületi 
 koordinátorok esetében 30%-a.” 

 Budapest, 2022.10.11 

 .................................................... 

 Mig András 
 elnök 

 ELTE TTK HÖK 
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 Régi  Emelés  Új 
 Tisztség  Normatíva  Havi  Féléves  Normatíva  Havi  Féléves  Normatíva  Havi  Féléves 
 Elnök  55%  91  630  Ft  458  150  Ft  0%  0  Ft  0  Ft  55%  91  630  Ft  458  150  Ft 
 Elnök helyettes  45%  74  970  Ft  374  850  Ft  0%  0  Ft  0  Ft  45%  74  970  Ft  374  850  Ft 
 Ellenőrző bizottsági elnök  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  0%  0  Ft  0  Ft  25%  41  650  Ft  208  250  Ft 
 Ellenőrző bizottsági tag  20%  33  320  Ft  166  600  Ft  0%  0  Ft  0  Ft  20%  33  320  Ft  166  600  Ft 
 Főszerkeztő  30%  49  980  Ft  249  900  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  35%  58  310  Ft  291  550  Ft 
 Szakterületi koordinátor  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  30%  49  980  Ft  249  900  Ft 
 Szakterületi koordinátor  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  30%  49  980  Ft  249  900  Ft 
 Szakterületi koordinátor  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  30%  49  980  Ft  249  900  Ft 
 Szakterületi koordinátor  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  30%  49  980  Ft  249  900  Ft 
 Szakterületi koordinátor  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  30%  49  980  Ft  249  900  Ft 
 Szakterületi koordinátor  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  30%  49  980  Ft  249  900  Ft 
 Külügyi referens  20%  33  320  Ft  166  600  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  25%  41  650  Ft  208  250  Ft 
 Gazdasági referens  30%  49  980  Ft  249  900  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  35%  58  310  Ft  291  550  Ft 
 Tanulmányi referens  30%  49  980  Ft  249  900  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  35%  58  310  Ft  291  550  Ft 
 Ösztöndíjakért felelős referens  40%  66  640  Ft  333  200  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  45%  74  970  Ft  374  850  Ft 
 Kommunikációs referens  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  0%  0  Ft  0  Ft  25%  41  650  Ft  208  250  Ft 
 Informatikus  30%  49  980  Ft  249  900  Ft  0%  0  Ft  0  Ft  30%  49  980  Ft  249  900  Ft 
 Mentorkoordinátor  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  30%  49  980  Ft  249  900  Ft 

 Esélyegyenlőségi- és lakhatási referens  20%  33  320  Ft  166  600  Ft  0%  0  Ft  0  Ft  20%  33  320  Ft  166  600  Ft 
 Jegyzőkönyves  15%  24  990  Ft  124  950  Ft  0%  0  Ft  0  Ft  15%  24  990  Ft  124  950  Ft 
 Ösztöndíj bizottsági tag  20%  33  320  Ft  166  600  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  25%  41  650  Ft  208  250  Ft 
 Tudományos  20%  33  320  Ft  166  600  Ft  0%  0  Ft  0  Ft  20%  33  320  Ft  166  600  Ft 
 Rendezvényszervező  25%  41  650  Ft  208  250  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  30%  49  980  Ft  249  900  Ft 
 Külügyi mentorkoorinátor  20%  33  320  Ft  166  600  Ft  5%  8  330  Ft  41  650  Ft  25%  41  650  Ft  208  250  Ft 
 Átlag  27%  44  583  Ft  222  914  Ft  3%  5  206  Ft  26  590  Ft  30%  49  901  Ft  249  504  Ft 
 Összesen  645%  1  114  570  Ft  5  572  850  Ft  75%  132  950  Ft  664  750  Ft  720%  1  247  520  Ft  6  237  600  Ft 
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